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Skrivelse 

I och med att stadens ateljéstrategi nu genomförts och slutredovisats för nämnden uppkom ett 

antal frågor rörande stadens ateljéer. Det vore intressant att få en mer övergripande och 

översiktlig bild av stadens totala bestånd av ateljéer. Vi vet att många av de ateljéer som 

staden förvaltar står inför stora upprustningar och renoveringar, vi efterlyser därför en djupare 

analys av hur ateljétillgången kommer att påverkas av detta. 

 

- Vad är det totala antalet ateljéer som finns i stadens bestånd, fastighetsnämnden 

inkluderat? 

- Vilka utmaningar i form av renoveringar, ersättningsbehov, rivningar vet vi om i 

dagsläget?  

 

 


